Celebrating International Women's Day: The Role of Women in Building a Thriving Work Environment

Jade Textile celebrates International Women's Day, shedding light on the leading role that women play in building a thriving and growing work environment.

Women are a cornerstone of Jade Textile's success, contributing effectively to the development and enhancement of the company through their vital and innovative contributions. As part of the company's commitment to promoting equality and encouraging diversity in the workplace, it celebrates the achievements and excellence of women in all aspects of work.

Jade Textile reaffirms its commitment to providing a work environment that encourages interaction and creativity regardless of gender, where everyone's contributions are valued and respected, and their abilities and skills are enhanced. The company focuses on providing equal opportunities for development and professional growth for all its employees to achieve their goals and professional aspirations.

Through this celebration, Jade Textile expresses its gratitude and appreciation to every woman who contributes to its success and progress and emphasizes its continued support and encouragement of women's empowerment in the workplace, towards a bright and flourishing future for all.














احتفالات يوم المرأة العالمي: دور النساء في بناء بيئة عمل مزدهرة

تحتفل شركة "چيد للنسيج" بيوم المرأة العالمي، مسلطةً الضوء على الدور الرائد الذي تلعبه النساء في بناء بيئة عمل مزدهرة ومزدهرة.

تُعتبر النساء حجر الزاوية في نجاح "چيد للنسيج"، حيث يساهمن بشكل فعال في تطوير وتعزيز الشركة من خلال إسهاماتهن الحيوية والمبتكرة. كجزء من التزام الشركة بتعزيز المساواة وتشجيع التنوع في مكان العمل، تُعَظّم الشركة إنجازات النساء وتفوقهن في جميع جوانب العمل.

تؤكد "چيد للنسيج" التزامها بتوفير بيئة عمل تشجع التفاعل والإبداع بغض النظر عن الجنس، حيث يتم تقدير واحترام مساهمات الجميع وتعزيز قدراتهم ومهاراتهم. تركز الشركة على تقديم فرص متساوية للتطوير والنمو المهني لجميع موظفيها لتحقيق أهدافهم وطموحاتهم المهنية.

من خلال هذه الاحتفالات، تعبر "چيد للنسيج" عن امتنانها وتقديرها لكل امرأة تساهم في نجاحها وتقدمها، وتؤكد دعمها المستمر وتشجيعها لتمكين النساء في مكان العمل، نحو مستقبل مشرق ومزدهر للجميع.

